
Bk yoi styrelsemöte 27/11 2022
Närvarande
Ivar Nilsson

Glenn Bardh

Ömer-Can Sen

Emil Spörk Tellfjord

Elin Wikenmark

1.Mötets öppnande
Ivar förklarade mötet öppnad

2.Val av ordförande,sekreterare,justerare
Till ordförande valdes Ivar Nilsson
Till sekreterare valdes Ömer-Can Sen
Till justerare valdes Emil Spörk Tellfjord

3.Rapporter
a.Ordförande

Inget att rapportera.

b.Kassör

På kontot har vi 248 532.95 kr, sparkontot 75 584.43 kr

Betalande : ju-jutsu: 57st, Judo: 15 st, LML: 5 st

A-kurs 1500 kr 

Judo årsavgift 3054 kr

Hyran för lokalen är betald.

Graderingsmaterial för Ju- jutsu 4300 kr 

Betalat tillbaka dubbelt inbetalning 150 kr.

c. Judo
22/10 åkte Ivar Nilsson, Emil Spörk Tellfjordoch Sofia Vesterman var på ON-kurs i Hestra.

Sofia Vesterman graderade sig till 5 kyu

Ivar Nilsson, Alva Duerden,Sofia Vesterman; Cecilia Joensuu åkte på Tjejträningläger i 
Göteborg.



d. Ju-Jutsu

19/11 åkte Glenn Bardh och Sofia Vesterman till Niklas i Norrahammar och Gästtränade i 
klubben.

Det påbörjade ledarmöte i ju jutsu sektionen. dem som var med där är Sara, Emil , Tom , 
Ömer-Can 

Sara Holm var på A-förlängningskurs i Uppsala.

4.Kommande läger, tävlingar och utbildningar
Julbord anmälda 11 st.

Julträning, kommer skicka ut hur många som är intresserad.

Graderingen för ju jutsu 6 December.

Lucialägret för ju jutsu  17-18 December.

Vinterlägret för ju-jutsu och judo i Februari. förberedda och lokal för lägret.

Tom Svensson och Emil Spörk Tellfjord planerar in för vårläger. de tänkte spika på sista 
maj. Det är dock inte bestämt än.

Elin Wikenmark kommer hoppa av från och med nästa årsmöte.

5.Utgifter
Judo-Tjejlägret i Göteborg var gratis.

Ivars bränsle till Hestra var 13 mil totalt 240 kr 

Sara Holm resa till Uppsala med tåg 2556 kr

272 kr för inköp

6.Nästa möte
Styrelsens nästa möte är 15/1 -23 i Dojon kl 11:00



7.Övriga Punkter
Elin Wikenmark kommer hoppa av från nästa årsmöte.

Hade extra årsmöte beslut att rösta om Sofie Kaukua.

Ivar Nilsson, Ömer-Can Sen, Sofia Vesterman kommer kolla på lokalen med Damella den 
29/11 17:00 

Städningen i dojon och utanför dojon som toaletter och omklädningrum behöver förbättras 
ex. städschema från Judo och Ju-jutsu. hitta på nån belöningssystem för att frächar upp 
lokalerna 

Terminslut 17 Dec

terminstart 16 Jan

8.Mötet avslutat
Ivar förklarar mötet avslutad.

Justerat:

Ordförande                        Justerare


